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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:73 Problem med installation av solceller på tak

Många människor vill göra mer för att bidra till mer förnybar elproduktion och 
samtidigt få ned sina egna energikostnader och bidra till att vi uppnår våra 
klimatmål. Allt fler investerar exempelvis i egna solceller. I vissa fall ställer 
regleringen till oönskade problem. I stora delar av exempelvis Huddinge 
kommun kräver solceller på småhustak bygglov enligt 8 kap. 14 § plan- och 
bygglagen på grund av kulturmiljövärden. Rättspraxis har också visat att det 
allmänna intresset att bevara kulturmiljön i vissa fall har ansetts stå över det 
enskilda intresset att uppföra solceller.

Självfallet kan det vara så att kulturmiljövärden kan vara skäl för att det inte 
vore lämpligt med solceller på någon viss byggnad eller i något visst område. 
Som rättsläget ser ut nu riskerar dock alltför många småhusägare i alltför stora 
områden att inte kunna få möjligheten att installera solceller. Ett sätt att hantera 
det vore att göra det till ett allmänt intresse vid bygglovsprövningen att 
installera solceller och bidra till mer förnybar elproduktion.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Tänker statsrådet ta några lagstiftningsinitiativ eller vidta någon annan åtgärd 
för att det ska anses vara ett allmänt intresse vid bygglovsprövningen att 
installera solceller?

………………………………………

Leif Nysmed (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-03
Besvaras senast
2023-10-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


